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Jane Austen's most popular novel, originally published in 1813, some 17 years after it
was first written, presents the Bennet family of Longbourn. Against the background of
gossipy Mrs Bennet and the detached Mr Bennet, the quest is on for husbands for the
five daughters. The spotlight falls on Elizabeth, second eldest, who is courted by Darcy
though initially she is more concerned with the fate of her other sisters. This
marvellous account of family life in Regency England is read with vigour and style by
Emilia Fox.
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评论

每天下班路上听, 倒也很快听完. 狐狸姐姐一把活泼的好嗓音啊. 模仿男声特别逗.

-----------------------------
She attracted him more than he
liked，是故事里这一切的前因。但生活里多的是没后果的Miss Bingley与Colonel
Fitzwilliam，你未够狠我未够吸引。Of a fine, stout, healthy love it may.

-----------------------------
我还是比较喜欢皆大欢喜的结局…

-----------------------------
跟讀材料。



-----------------------------
英式发音挺好听！
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书评

坦白说，只听了第一节，主要是Bennete先生与太太的
一通对话，但是真是活灵活现啊。班太太的急躁和无脑、班先生的淡定和讥讽，由同一
个人念出来完全无违和感，效果相当惊艳来。正好当时也在听中文有声书的傲慢与偏见
，第一反应就是：判若云泥。 Emilia Fox，据说也是英伦女神之...  
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